
 FZ/GS/Alg

Antwoord van Gedeputeerde Staten op vragen van

A.H.K. van Viegen (PvdD)

(d.d. 5 maart 2025)

Nummer

Onderwerp

Schriftelijke vervolgvragen wilde eend, fazant en houtduif aangeboden 

aan ambtenaren op de provinciale kerstmarkt

Aan de leden van Provinciale Staten

Toelichting vragensteller

Onze eerdere vragen over het bovenstaande onderwerp zijn niet beantwoord. Mogelijk hebben wij onze

vragen niet voldoende duidelijk geformuleerd. 

Daarom legt de Partij voor de Dieren de volgende vervolgvragen aan u voor met het verzoek de vragen per

vraag te beantwoorden.

1. Bent u het met ons eens dat de provincie de wettelijke taak heeft om beschermde inheemse dieren in

gunstige staat van instandhouding te brengen dan wel te houden? Zo  nee, waarom niet? 

Antwoord

Op grond van artikel 3.57 van het Besluit kwaliteit leefomgeving (Bkl) moet de provincie zorgdragen

voor maatregelen die nodig zijn voor bescherming en instandhouding van beschermde soorten en

hun habitat. Daarnaast hebben wij als taak om o.a. door middel van vergunningen af te wijken van

het wettelijke beschermingsregime t.b.v. andere wettelijke belangen.

2. Bent u het met ook ons eens dat dit ook geldt voor de wilde eend, de fazant en de houtduif, die in

matig ongunstige staat van instandhouding zijn?1 2 3 Zo nee, waarom niet? 

Antwoord

De hiervoor omschreven zorgplicht geldt voor alle beschermde soorten. De wilde eend, houtduif en

fazant zijn algemeen voorkomende soorten met een vrij grote populatieomvang die bestand is

tegen benutting in het kader van de jacht. Om deze reden staan deze soorten op de wildlijst. Het is

                                                                
1https://pub.sovon.nl/pub/publicatie/20510#:~:text=De%20staat%20van%20instandhouding%20van%20de%20Wilde%20Eend%2

0als%20broedvogel,en%20een%20matig%20ongunstig%20toekomstperspectief.
2https://pub.sovon.nl/pub/publicatie/20510#:~:text=De%20staat%20van%20instandhouding%20van%20de%20Fazant%20is%20b

eoordeeld%20als,gekweekte%20vogels%20formeel%20werd%20be%C3%ABindigd.
3https://stats.sovon.nl/stats/soort/6700#:~:text=De%20Staat%20van%20Instandhouding%20van,in%20Nederland%20is%20matig

%20ongunstig.
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de bevoegdheid en de verantwoordelijkheid van de minister om hierop de jacht te openen of te

sluiten. 

3. Bent u met ons van mening dat de provincie daarom hierin een voorbeeldfunctie heeft om deze

dieren in gunstige staat van instandhouding te brengen? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord

Zie het antwoord op vraag 2.

4. Wat weegt voor het college zwaarder: de wettelijke taak om beschermde inheemse dieren in

gunstige staat van instandhouding te brengen of het feit dat de wilde eend, de fazant en de houtduif

wettelijk gezien geschoten mogen worden en de provincie daarmee de mogelijkheid heeft om deze

geschoten dieren ter consumptie aan te bieden aan haar ambtenaren op de provinciale kerstmarkt?

En waarom? 

Antwoord 

Bescherming en beheer staan voor deze soorten naast elkaar. Het aanbieden voor consumptie

draagt bij aan het verminderen van afval en voedselverspilling. Zie ook het antwoord op vraag 2. 

5. Is het college bereid opnieuw een afweging te maken om in de toekomst geen dieren die in (matig)

ongunstige staat van instandhouding verkeren meer aan te bieden op de provinciale kerstmarkt? Zo

nee, waarom niet? 

Antwoord 

Zoals bij de eerdere beantwoording op de statenvragen 4162 (zie:

https://pzh.notubiz.nl/document/15165467/1/Beantwoording+statenvragen+4162+van+de+PvdD+-

+Damhert+wilde+eend+fazant+en+houtduif+in+kerstpakket?connection_type=17&connection_id=1

1552221 ) aangegeven hebben wij zelf geen producten aangeboden op de kerstmarkt, maar hebben

wij lokale ondernemers ruimte geboden om hun producten aan te bieden. Daarbij zullen wij erop

(blijven) letten dat het aanbod strookt met het provinciale beleid. 

Den Haag, 20 mei 2025

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland,

secretaris, voorzitter,

drs. M.J.A. van Bijnen MBA mr. A.W. Kolff
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